



FYSIKTEKNOLOGSEKTIONEN

PROTOKOLL FÖRT VID STYRETMÖTE
2025-05-29

Tid: 12:00
Plats: MV:F31

NÄRVARANDE

ORDFÖRANDE	ALEXANDER TERNSTRÖM
VICE ORDFÖRANDE	MARCUS JOHANSSON
KASSÖR	ELIAS RANGERT
SEKRETERARE	ELIN GUSTAFSSON
SKYDDSOMBUD	ELIN "LO" EKSTEDT
INFORMATIONANSVARIG	JAKOB FREDBY
ORDFÖRANDE DP	VIKTOR ROLF
ORDFÖRANDE F6	ISA SUNDÈN
REPRESENTANT FNOLLK	PHILIP CURZAC
ORDFÖRANDE FOC	NICOLAS RENAUDO
ORDFÖRANDE FARM	EMMA CHAN
NYINVALDA STYRET 25/26	EBBA THENANDER, CAROLINE GUTTKE, MAX GREEN, PHILIP WETTERBERG OCH BLEND OMAR.

- §1 Mötets öppnande** Alexander Ternström öppnar mötet kl. 12:00!
- §2 Val av justerare** Emma Chan väljs till justerare.
- §3 Adjungeringar** Ebba Thenander, Caroline Guttke, Max Green och Blend Omar som är nyinvalda är här.
Beslut: Att adjungera in Ebba Thenander, Caroline Guttke, Max Green och Blend Omar med närvaro och yttranderätt.
- §4 Entledigande** Munira Yasin har önskat bli entledigad från Piff och Puff. Vi tycker det är rimligt
Beslut: Att entlediga Munira Yasin från Piff och Puff.
- §5 Undantag för medlem i förening utan sektionsmedlemskap** En i FUltras och Foton kommer byta sektion till hösten, han måste därför ha undantag
Beslut: Att inte entlediga Otto Nyström från FIF och Foton
- §6 Runda bordet**
- §6.1 Kärnstyret* Alexander: Skrivit överlämning och haft överlämning. Kåren har godkänt vår stadgaändring och godkänt SOS om kandidatmiddag. Kollat på dispositionsavtal för Hilbert och serveringstillstånd för LP1.
Marcus: Haft överlämning, jobbat på FUltras arbetsordning.
Elin E: Hållt överlämning, håller på med JämF inför brunchen på prideparaden.
Elin G: Har fixat accesser, kolla så de funkar för alla
Elias: Kommit ikapp med utlägg annars är det överlämning
Jakob: Skickat nyhetsbrev.
- §6.2 DP* Pluggar och har skrivit lite på överlämning.

- §6.3 F6 Gasque i lördags, och ET-raj nästa lördag
- §6.4 FnollK Philip är här och mår bra.
- §6.5 Foc Överlämning.
- §6.6 FARM Pluggat och hållt på med kandidatmiddagen.
- §7 Representationspolicy** Vi tog upp den förra mötet och Lo har ändrat och skickat med en uppdaterad version. Det är under lokalpunkten som ändrats.
- Beslut:** Att ta bort den gamla uppförande policyn.
- Beslut:** Att godkänna den nya representationspolicyn.
- §8 Arbetsordning FULtras** Marcus har tagit bort punkten om att vara hejarklack på arr de vill och även de andra ändringarna från förra veckan. Max tar upp att det på övriga står att man inte ska dricka Pripps. Vi tycker det är okej ändå.
- Beslut:** Att godkänna FULtras arbetsbeskrivning.
- §9 Styretsstruktur** Vår proposition är på remiss till LP2. Det blir nästa års styre som får jobba med det men vi kan ändå diskutera det. Vi tänker att man kan testa att ha ett sektionsråd i LP1 och 2 för att se hur det funkar och kanske efter det dela upp propositionen i två. Sedan kan man föra in kommittéerna mer och inte ha gruppen i gruppen med kärnstyret och övriga. Detta började vi jobba på igår när hela styret var med på styretöverlämningen. Vi tipsar om att prata med Albert Vesterlund och typ Mikael som satt när det var ett bättre fungerande styrelse.
- Vi pratar om hur det har funkat med dagordningar och att de skickas ut på tisdagen men kommittéer har oftast måndagsmöten och ordföranden hinner inte diskutera det med övriga gruppen. Kärnstyret gör också grejer utan att meddela övriga styrelsen vilket skapar problem, exempelvis asppolicyn som togs upp första gången när första utkastet var klart.
- §10 Äskningar** Det har inte kommit in några äskningar. Elias har godkänt hyran för kandidatbastun enligt det som bestämdes förra veckan.
- §11 Övriga frågor**
- §11.1 Sekreterare Vi har fått in en intresseanmälan från en som vill vara sekreterare. Det står inget i stadgan om att vi inte får välja in personen men det känns ändå inte helt hundra. Därav har vi lite olika idéer. Antingen att delegera sekreterarens uppgifter till personen och sedan adjungera in den för att sekretera. Det är typ att inofficiellt välja den egna medlemmen.
- Man kan också vänta till LP1s sektionsmöte för att välja in den där eller ha ett extrainsatt för att välja in någon. Vi tycker det känns bäst att ha ett tidigt extrainsatt möte för att välja in personen, helst under juni så att den kan vara med från början i arbetet. Det mötet hade varit över Zoom. Vi kallar till ett möte och Lo och Alexander kollar med ValB om de kan ha intervjuer med de som vill söka. Vi skickar till ValB typ idag.
- §12 Mötets avslutande** Alexander Ternström avslutar mötet kl. 13:00!

Signature page

This document has been electronically signed
using eduSign.

eduSign